
 

 

Treść interpelacji radnego Artura Czaplińskiego  
w sprawie możliwej likwidacji Kina Atlantic w Warszawie 
Proszę o informację czy samorząd Województwa Mazowieckiego poprzez spółkę Max Film 
planuje likwidację Kina Atlantic w Warszawie? 
1. Czym spowodowane są plany likwidacyjne? 
2. Czy w tej sprawie przeprowadzane były konsultacje społeczne?  
3. Co jest planowane w miejscu Kina Atlantic? 

 

 


